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Afyon’lu iki kahraman
Askerimiz yaralandı

Patlamada Dazkırı ilçemiz nüfusuna kayıtlı
İs.Uzm.Çvş. Ahmet Düzen ve Sandıklı
ilçemiz nüfusuna kayıtlı P.Uzm.Çvş. Hakan
Çetin isimli askerlerimiz yaralandılar.
Askerlerimizin tedavileri Hakkâri Devlet
Hastanesinde yapıldıktan sonra ileri tedavi
süreci planlanarak askerlerimize belirli bir
süre istirahat verildi. >>3

06 Temmuz 2024 tarihinde
Hakkari Dağlıca Gevanakurki
Üs Bölgesi'nde görevli
askerlerimiz EYP patlaması
sonucu yaralandı.

Belediye’den su baskınlarına
anında müdahale

Afyonkarahisar Belediyesi,
Çarşamba günü akşam saatlerinde
ani bastıran sağanak yağış sonrası
su baskınına maruz kalan bölgelere
anında müdahale etti.Şehrin bazı
bölgelerinde aşırı yağışla birlikte
meydana gelen su baskınlarına karşı
Afyonkarahisar Belediyesi ekipleri,
Başkan Burcu Köksal’ın talimatlarıyla
harekete geçti. >>5

Kasten yaralama
suçundan aranan
şahıs tutuklandı
Afyonkarahisar’da kasten
yaralama suçundan
jandarma tarafından
yakalanan şahıs
tutuklandı. >>5

Başkan Güzbey’den Eski Başkan Erkan Çelik’e tepki

Güzbey, “Senin yaptıklarını
Afyon’a unutturmayacağım”

Afyonspor Kulübü Başkanı Nadir Güzbey kamuoyunda
takım ile alakalı aydınlatılmayı bekleyen konulara
değinerek açıklamalarda bulundu. Başkan Güzbey
basın açıklamasında eski başkan Erkan Çelik’e
yüklendi. Güzbey, “Erkan Çelik seni Afyon
unutmayacak ben de unutturmayacağım. Senin
beceriksiz olduğunu hepimiz biliyoruz” dedi.

Başkan Güzbey, kulübün geçmişine
dair açıklamalar yaparken ligden
düşecek takımın düşmemesi için o

zaman sustuklarını aktardı. Başkan
Güzbey, "Afyonspor ile ilgili çok konu var.
Geçtiğimiz sezonda alınması gereken der-
sler var, hatalar var, Afyon'un tek profesy-
onel takımı. Eğer biz bu açıklamayı bugün

yapmayıp da göreve gelince yapsaydık
takım ligden düşerdi. Ellerinde belgeler
olup da haber yapmayan, bildiği konuları
gün yüzene çıkarmak yerine kulübün
menfaatini, Afyonkarahisar'ın menfaatini
düşünerek yazmayan tüm basın mensu-
pları her şeyden önce sizlere teşekkür
ederim." dedi.

Afyonspor'un yeni sezon öncesinde 89 lira ile lige
başlanılması gerektiğini ifade eden Güzbey, "Yeni
yönetim oluşturmak için çaba içindeyiz. Bizim
önerilerimiz var, Burcu Hanımın önerileri var,
görüşmelerimiz oluyor. Benden rica ettiler, kıra-
mayacağım isimler göreve gelmem için rica da
bulundular. Milletvekillerimiz Ali Özkaya Bey ve
Mehmet Taytak Bey ellerinden geldikçe yardımcı
oldular. Ali Bey'den rica ettiğimiz bir konuda elini
taşın altına koydu, yardımcı oldu. İki vekilimiz
dışında diğer vekillerimizden hiç destek
göremedik. bu sezon bir ilk yaşanabilir.
Federasyon daha önce 3 milyon katkı sunuyordu.
Bu sezon 15 milyon gibi güzel bir ödeme için
çalışmalar yapıyor. Kulübe çok faydası olacak.
Yeni sezona başlamak için de toplam 89 milyon
para lazım. Ciddi bir miktar." dedi.
>>HABER SAYFA 7’DE

"YENİ SEZON İÇİN EN AZ
89 MİLYON LİRA LAZIM"

AFYONKARAHİSAR’DA
KORKUTAN DEPREM

Afyonkarahisar’da dün meydana gelen ve yaklaşık 10 saniye
süren 4,4 büyüklüğündeki deprem vatandaşları sokağa döktü.
AFAD verilerine göre, dün saat 06.24’te merkez üssü kent merkezi
Ataköy Mahallesi olan 4,4 büyüklüğünde deprem meydana geldi.
Yaklaşık 10 saniye süren deprem sonrası vatandaşlar kendilerini sokağa
atarken, sarsıntının çevre illerden de hissedildiği belirtildi.>>3

“Afyonkarahisarlı Sanatçılar Karma
Sergisi – Seçki III” sanatseverlerle buluştu

Afyon Kocatepe
Üniversitesi (AKÜ)
Güzel Sanatlar
Fakültesi (GSF) ev
sahipliğinde düzenle-
nen “Afyonkarahisarlı
Sanatçılar Karma
Sergisi”nin üçüncüsü,
AKÜ M. Rıza Çerçel
Kültür ve Sanat
Merkezinde açıldı.
>>5

Hapis cezasıyla aranan
şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da iki farklı
suçtan toplamda 16 yıl 6
ay 24 gün hapis cezası ile
aranan şahsı polis
yakaladı.Edinilen bilgilere
göre, İl Emniyet
Müdürlüğüne bağlı Asayiş
Şube Müdürlüğü ekipleri
tarafından aranan şahıs-
ların yakalanmasına yönelik
çalışma yapıldı.>>7

Karı koca çift aynı
silahla intihar etti
Olay, kent merkezine bağlı İşıklar beldesinde meydana
geldi. Edinilen bilgilere göre, beldedeki bir evden silah
sesleri geldi ihbarını alan jandarma ekipleri eve girdik-
lerinde 2 şahsın yerde hareketsiz yattıklarını gördü.
Ardından bölgeye sağlık ekipleri istendi. İhbar üzerine
olay yerine gelen sağlık ekipleri biri kadın iki kişinin
öldüğünü belirledi. Ardından yapılan incelemelerde
şahısların isimlerinin R.E (34) ve karısı D.E. (33) olduğu
tespit edildi. Yapılan incelemelerinin ardından karı
koca çiftin cenazeleri otopsi yapılmak üzere
Afyonkarahisar Devlet hastanesi adli tıp kurumu
morguna kaldırıldı.Yapılan ilk tespitlerde ise şahıs-
ların aynı tabancayla intihar ettikleri öğrenildi. >>İHA

AKÜ DUAM’dan Afyonkarahisar
Merkezli Deprem ile ilgili açıklama

Afyon Kocatepe Üniversitesi
(AKÜ) Deprem Uygulama ve
Araştırma Merkezi (DUAM)

Müdürü ve Türk Mühendis ve
Mimar Odaları Birliği (TMMOB)

Jeoloji Mühendisleri Odası
Eskişehir Şube İkinci Başkanı
Prof. Dr. Çağlar Özkaymak, 11

Temmuz 2024 sabahı saat 6.24’de
meydana gelen depremin 4.4
büyüklüğünde ve 7 kilometre
derinliğinde meydana gelen

depremin orta şiddetli bir deprem
olduğunu bildirdi.>>3

AKRAN ZORBALIĞI SADECE OKULLARIMIZDA DEĞİL,
MAHALLELERDE DE YAŞANIYOR”

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, ilköğretim ve

ortaöğretim kurumlarında akran zorbalığının
araştırılması ve alınabilecek önlemlerinin

belirlenmesi alt komisyonuna başkanlık yaptı.
Geçtiğimiz hafta Dilekçe
Komisyonu çalışmalarında akran
zorbalığı konusuna dikkat çeken
Milletvekili Mehmet Taytak,
İlköğretim Ve Ortaöğretim
Kurumlarında Akran Zorbalığının
Araştırılması Ve Alınabilecek
Önlemlerinin Belirlenmesi Alt
Komisyonu kurulmasına katkı
sağladı. Milletvekili Taytak; “Akran
zorbalığı sadece okullarımızda
değil, mahallelerde de yaşanıyor.

Bunun sesi olacak olmak bizler
için mutluluk verici.
Geleceğimizin mimarlarını
koruyabilmek için bu konuyu gün-
deme taşımak bizim boynumuzun
borcudur. Bunun içinde Milli
Eğitim Bakanlığı, Aile ve Sosyal
Hizmetler Bakanlığı, anne babalar
inşallah devreye sokulacaktır.
Ailelere büyük işler düşmektedir.
bundan dolayı çözüm önce ev,
sonra okuldadır” dedi. >>5
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Vali Yiğitbaşı, “Asayiş olayları büyük
bir titizlikle çalışma yürütülüyor”

Vali Doç. Dr. Kübra Güran Yiğitbaşı, il genelinde asayiş ve huzurun temini noktasında 9 Haziran-10
Temmuz tarihleri arasında yürütülen asayiş çalışmalarıyla ilgili basın mensuplarına açıklamalarda bulundu.

Vali Yiğitbaşı toplantıda, İl Jandarma
Komutanı J.Alb. Tolga Yağan ve İl Emniyet
Müdürü Mahmut Ay ile birlikte uyuşturucu-

dan, teröre, trafikten, göçle mücadeleye kadar
her alanda büyük bir titizlikle çalışma
yürütüldüğünü söyledi.

BAYRAM TATİLİNDE ARAÇ
YOĞUNLUĞU YÜZDE 22 ARTTI

09 Haziran – 10 Temmuz tarihleri arasında il
genelinde yürütülen çalışmalara ilişkin önemli
başlıkları paylaşan Vali Yiğitbaşı, “Kurban
Bayramı trafik ve asayiş tedbirleri kapsamında;
12 Haziran 2024 Çarşamba gününden itibaren
Emniyet ve Jandarma birimleri olarak 129 trafik
ekibi, 729 asayiş ekibi olmak üzere toplam 2 bin
506 personel ile kritik kavşaklara 24 saat esasına
göre ekipler görevlendirilmiş, Sayın İçişleri
Bakanımızın talimatları doğrultusunda trafik kon-
trol noktalarında elektronik sistemlerden ziyade
yüz yüze uygulamalara ağırlık verilmiş, otogarlar-
da, umuma açık yerlerde, hayvan pazarlarında,
yol kontrol noktalarında ve toplu taşıma araçların-
da gerekli kontroller yapılmıştır. Bayram
süresince ilimizden 6 milyon 363 bin 19 araç
geçişi olmuş, bir önceki döneme göre %22’lik
artış gözlemlenmiştir. Yüzde 22’lik artış olmasına
rağmen alınan sıkı tedbirler sonucunda bölgem-
izde ölümlü trafik kazası meydana gelmemiş olup
vatandaşlarımızın huzur ve güven içerisinde bir
bayram geçirmesi sağlanmıştır “dedi.

AKDAĞ’DA ATLI JANDARMA
TİMLERİ DE GÖREVE BAŞLIYOR

Orman yangınlarıyla mücadele konusuna deği-
nen ve bu kapsamda alınan tedbirlere ilişkin de
bilgi veren Vali Yiğitbaşı, “2024 yılında 2023 yılı-
na kıyasla yangın sayısında yaklaşık 10 kat,
yanan alanda ise 25 kat artış olduğu görülmekte-
dir. Yangının sebeplerine bakıldığında büyük
çoğunlukla anız yangını, piknikçilerin bıraktığı
ateşler vb. insan kaynaklı olduğu anlaşılmaktadır.
Güvenlik güçlerimiz tarafından örtü ve orman
yangını olayları titizlikle takip edilmekte olup
tespit edilen şahıslar hakkında adli ve idari işlem
yapılmaktadır. Bu kapsamda vatandaşlarımızın
konu üzerinde hassasiyetle durmaları önem arz
etmektedir. Havaların ısınması ile birlikte Sandıklı
ilçemiz sınırlarında bulunan Akdağ Tabiat Parkını
ziyarete giden vatandaşlarımızın sayısında artış
gözlemlenmektedir. Emniyet ve asayişin sağlan-
ması kapsamında İl Jandarma Komutanlığımızca
gerekli tedbirler alınmış olup bu kapsamda hafta
içi asayiş timleri, hafta sonları ise asayiş timlerine
ilave olarak komando timleri görevlendirilmiştir.
Ayrıca önümüzdeki dönemde Atlı Jandarma
Timleri de görevlendirilecektir” ifadelerini kullandı.

2 BİN 260 GENEL ASAYİŞ
OLAYI MEYDANA GELDİ

İl genelinde 9 Haziran-10 Temmuz tarihleri
arasında meydana gelen asayiş olaylarına ilişkin
de bilgiler veren Vali Yiğitbaşı, toplam 2 bin 260
genel asayiş olayı meydana geldiğini ve bu olay-
ların yüzde 90’ının aydınlatıldığını söyledi. Bir
önceki yılın aynı dönemine göre Mal Varlığına
Karşı İşlenen Suçlarda, özellikle Evden, İş
Yerinden ve Otodan Hırsızlık olaylarında aydın-
latma oranın da artış olduğunu ifade eden Vali
Yiğitbaşı, bu oranın yüzde 23 artışla yüzde 87’ye
yükseldiğini belirtti. Yine aynı dönemde 1 kasten
adam öldürme olayı meydana geldiğini kaydeden
Vali Yiğitbaşı, yakalanan 2 şahsın adli birimlere
teslim edildiğini ve şahıslardan 1’inin tutuk-
landığını söyledi.

ARANAN 624 ŞAHIS YAKALANDI
Aranan şahıslara yönelik yürütülen çalışmalara
da değinen Vali Yiğitbaşı şöyle devam etti: “Kolluk
birimlerimizce çeşitli sebeplerle yakalaması bulu-
nan şahıslara yönelik yapılan çalışmalarda,
dönem içerisinde 624 şahıs yakalanmış, araların-
da 15 yıl üzeri ve hakkında 20 ayrı suç kaydı
bulunan 1 şahıs ile 5 yıl ve üzeri “çeşitli suçlar-
dan” aranan 6 şahıs olmak üzere toplam 95 şahıs
tutuklanarak cezaevlerine teslim edilmiştir. Şehir
girişlerindeki yol uygulamaları ile yapılan 116 şok
uygulamada, 3 bin 990 şahıs, bin 271 araç sorgu-
lanmış, yapılan sorgularda 1 aranan şahıs
yakalanmış, ayrıca 30 araca cezai işlem uygulan-
mıştır. Dönem içerisinde yürütülen asayiş uygula-

malarında 26 adet tabanca, 49 adet tüfek, 92
adet bıçak ve 265 adet fişek ele geçirilmiştir.
Emirdağ ilçemizde durumundan şüphelenilerek
kontrol edilen, kendisini kardeşinin kimliği ile tanı-
tan ve 25 yıl kesinleşmiş hapis cezası ve Bodrum
6. Asliye Mahkemesi Hükümlü veya Tutuklunun
Kaçması suçundan ifadeye yönelik arama kaydı
bulunan ve Başkasına Ait Kimlik veya Bilgilerin
Kullanılması suçundan işlem yapılan şahıs da
adli mercilerdeki işlemlerinin ardından tutuklan-
mıştır.”

BİREYSEL SİLAHLANMAYA DİKKAT ÇEKTİ
İhsaniye Gazlıgöl beldesinde meydana gelen
motosiklet hırsızlığı olayı ile ilgili olarak JASAT
ekiplerince yapılan çalışmalar neticesinde, olayı
gerçekleştirdiği tespit edilen 4 şahsın yaka-
landığını ve adli mercilerce tutuklanarak ceza-
evine teslim edildiğini kaydeden Vali Yiğitbaşı,
yine bu süreçte Çobanlar ilçesinde 1 havaya ateş
etme olayı meydana geldiğini ve 1 kişinin yorgun
mermi isabet etmesi neticesinde yaralandığını
söyledi. Bireysel silahlanma konusuna da deği-
nen Vali Yiğitbaşı, güvenlik güçlerince konu
üzerinde hassasiyetle durulsa da vahim olayların
yaşandığını, en son 26 Haziran 2024 tarihinde bir
vatandaşın ruhsatsız av tüfeği ile vurulması sonu-
cu hayatını kaybettiğini söyledi.

68 SİBER OLAYI MEYDANA GELDİ
Siber Suçlarla Mücadele kapsamında da önemli
çalışmalar yürütüldüğünü söyleyen Vali Yiğitbaşı,
dönem içerisinde 68 olay meydana geldiğini ve
aydınlatma oranının yüzde 68 olduğunu söyledi.
Afyonkarahisar Cumhuriyet Başsavcılığının
koordinesinde “Bilişim Sistemlerinin Kullanılması
Suretiyle Nitelikli Hırsızlık” suçundan yürütülen
soruşturma kapsamında da bir şirkete ait hesap-
tan 500 bin Türk Lirası tutarındaki paranın başka
hesaplara aktarılması olayı ile ilgili yapılan çalış-
malar neticesinde Bursa ilinde yapılan

operasyonda 1 kişinin tutuklandığını söyledi. Yine
Afyonkarahisar Cumhuriyet Başsavcılığının
koordinesinde “Türk Milletini, Türkiye Cumhuriyeti
Devletini, Devletin Kurum ve Organlarını
Aşağılama, Kamu Görevlisine Hakaret, Halkı
Yanıltıcı Bilgiyi Alenen Yayma, Kişisel Verileri
Hukuka Aykırı Ele Geçirme ve Yayma, Bilişim
Sistemlerinin Banka veya Kredi Kurumlarının
Araç Olarak Kullanılması Suretiyle Nitelikli
Dolandırıcılık ” suçlarından yürütülen soruştur-
malarda; 1’ i Suça Sürüklenen Çocuk olmak
üzere 3 şahıs yakalandığını ve yakalanan şahıs-
ların çıkarıldıkları mahkemelerde tutuklandığını
kaydetti.
TERÖRLE MÜCADELE ARALIKSIZ SÜRECEK
Terörle mücadele başlığında da önemli bilgiler
veren Vali Yiğitbaşı şöyle devam etti: “FETÖ/PDY
Silahlı Terör Örgütüne Üye Olma suçundan 4
operasyon, PKK/KCK Silahlı Terör Örgütüne Üye
Olma suçundan 1 operasyon, yapılmış, EL
KAİDE Silahlı Terör Örgütü propagandası yap-
mak suçundan 1 operasyon olmak üzere 6
operasyon yapılmış, 5 şüpheli şahıs yakalan-
mıştır. DAEŞ Terör Örgütüne Üye Olma suçun-
dan yürütülen soruşturma kapsamında İstihbarat
ve Terörle Mücadele Polislerimizin ortaklaşa yap-
tığı çalışmada; geçmiş dönem DAEŞ Terör
Örgütünün içinde bulunan ve halen ideolojik
toplantılar düzenleyen 14 şahıs, bu şahıslarla irt-
ibatlı olan Yabancı Terör Savaşçısı kapsamında
yurda giriş yasağı bulunan 31 şahıs olmak üzere
toplam 45 şahıs yakalanarak gözaltına alınmıştır.
Operasyon sonucunda çok sayıda dijital
materyale el konulmuştur. Tüm terör örgütleri ile
mücadelemiz etkin ve kesintisiz bir şekilde
devam etmektedir.”

105 DÜZENSİZ GÖÇMEN YAKALANDI
Narkotik Suçlarla Mücadele konularında da bil-
giler veren Vali Yiğitbaşı, “Uyuşturucu ile

mücadelede 42 olaya müdahale edilmiş, 78
şüpheli şahsa adli işlem yapılmış, 11 şahıs tutuk-
lanmıştır. Narkotik Polislerimizin dikkati ve takibi
neticesinde Kütahya Emniyet ekipleriyle yapılan
ortak çalışma sonucu bir araçta yapılan aramada
35 bin adet 10 Kilo 465 Gram Ectasy maddesi ele
geçirilmiştir. Bölgemizde yasa dışı haşhaş ekimi
konusunda da çalışmalarımız devam etmektedir.
Narko Rehber, En İyi Narkotik Polisi Anne pro-
jeleri kapsamında 852 katılımcıya eğitim ve bil-
gilendirme yapılmıştır. Kaçakçılık Suçlarıyla
Mücadele konularında da bahse konu tarihler
arasında meydana gelen 38 olayda 38 şahıs
yakalanmıştır. Göçmen Kaçakçılığıyla
Mücadelede dönem içerisinde 11 olay meydana
gelmiş, 12 operasyonda 1 organizatör yakalan-
mış, 105 düzensiz göçmen yakalanarak Geri
Gönderme Merkezine sevki sağlanmıştır. İl
Merkezinde Halkı Kin ve Düşmanlığa Tahrik suçu
ve Whatsapp grubundan Mültecilere karşı
provakatif eylem çağrısı yapan şahıslara yönelik
yapılan çalışmalarda yaşı küçük 3 şahıs olmak
üzere toplamda 8 şahsa işlem yapılmıştır. Ayrıca
Dinar İlçemizde yine Halkı Kin ve Düşmanlığa
Tahrik suçu kapsamında Suriye uyruklu şahıslara
yönelik gerçekleştirilen Mala Zarar Verme,
Kasten Yaralama, Muhtelif tarihlerde Pankart
asılması olayları ile ilgili yapılan çalışmalarda 11
farklı adrese eşzamanlı operasyon yapılarak 10
şahıs polis ekiplerimizce yakalanmıştır” dedi.

TÜM VATANDAŞLARIMIZDAN
DUYARLILIK RİCA EDİYORUZ

Son olarak trafik konusuna değinen Vali Yiğitbaşı,
“İlimizde 91 bin 142 araç kontrol edilerek 2 bin
142 sürücüye tutanak düzenlenmiştir. 2 ölümlü,
253 yaralamalı kaza meydana gelmiş, bu kazalar
sonucunda 2 vatandaşımız vefat etmiş, 496
vatandaşımız yaralanmıştır. 241 araç trafikten
men edilerek 27 şahsa alkollü araç kullanmaktan
işlem yapılmıştır. Dönem içerisinde Trafik
Eğitimleri kapsamında 45 öğrenci ve 420
Sürücü/Yayaya trafik eğitimi verilmiştir. Ben
başarılı, fedakâr ve özverili çalışmaları nedeniyle
tüm emniyet ve jandarma ekiplerimize teşekkür
ediyorum. Suç ve suçlularla mücadele konusun-
da vatandaşlarımızdan duyarlılık ve hassasiyet
rica ediyoruz. Özellikle çocukların suça sürüklen-
mesi konusunda dikkat çeken bir artış gözlemliy-
oruz. Bu konuda da anne ve babalardan daha
dikkatli olmalarını rica ediyoruz. Trafik kurallarına
uyulması hususunda da hep birlikte duyarlı
davranmamız olumsuz sonuçları da en aza indi-
recektir” diye konuştu.>>ANAHABER
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AKÜ DUAM’dan Afyonkarahisar Merkezli Deprem ile ilgili açıklama

“Deprem eğim atımlı normal
bir fay üzerinde meydana geldi”

Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Deprem Uygulama ve Araştırma Merkezi (DUAM) Müdürü ve Türk Mühendis ve Mimar Odaları Birliği
(TMMOB) Jeoloji Mühendisleri Odası Eskişehir Şube İkinci Başkanı Prof. Dr. Çağlar Özkaymak, 11 Temmuz 2024 sabahı saat 6.24’de

meydana gelen depremin 4.4 büyüklüğünde ve 7 kilometre derinliğinde meydana gelen depremin orta şiddetli bir deprem olduğunu bildirdi.

AKÜ DUAM Müdürü Prof. Dr. Özkaymak
yaptığı açıklamada depremin ardından
toplam 11 artçı sarsıntının meydana geldiği

ifade etti. Özkaymak, “Bugün sabah 6.24
itibariyle Afyonkarahisar Şehir Merkezi Ataköy
yerleşim alanı yakın güneyinde AFAD verilerine
göre büyüklüğü Mw:4.4 ve derinliği yaklaşık 7 km
olarak açıklanan orta şiddetli bir deprem mey-
dana gelmiştir. Ana şok sonrasında en büyüğü
3,5 büyüklüğünde toplam 11 adet artçı sarsıntı
kaydedilmiştir. Hesaplanan ön sonuçlar depremin
eğim atımlı normal bir fay üzerinde meydana
geldiğini göstermektedir” dedi.

“DEPREME IŞIKLAR YA DA
ÇOBANLAR FAY ZONUNUN NEDEN

OLABİLECEĞİ DEĞERLENDİRİLİYOR”
Prof. Dr. Özkaymak, AKÜ DUAM’ın yaptığı çalış-
malar ve 2012 yılında güncellenen Türkiye Diri
Fay haritasına göre depremin dış merkezi göz
önüne alındığında depreme neden olan fayın
Işıklar ya da Çobanlar Fay Zonu olabileceğinin
öngörüldüğünü kaydetti. Özkaymak, “Depremin
yüzeye yakın bir derinlikte (sığ) olması,
Afyonkarahisar merkez yerleşim alanının bir kıs-
mının alüvyal zeminde kurulu olması ve yerleşim
alanlarındaki bazı binaların güncel olmayan
deprem bina yönetmeliklerine göre inşa edilmiş
olması, alüvyal zeminlerde gerekli ve yeterli
zemin iyileştirme yöntemlerinin kullanılmamış
olması, bölgedeki fayların çok kırıklı ve saçaklı bir

yapıya sahip olması gibi sebepler ile deprem bazı
alanlarda çok daha şiddetli hissedilmiştir” diye
konuştu.

“PANİK YAPACAK BİR DURUM
SÖZ KONUSU DEĞİL”

Özkaymak, bölgede belirli zaman aralıkları ile 4
ila 4.5 şiddetinde depremlerin yaşandığını
belirterek, “Bununla beraber geçmiş yıllarda mey-

dana gelen depremler incelendiğinde bu alanda
4.0-4.5 büyüklüğüne varan depremler ortalama
her 10 yılda bir gerçekleşmektedir. Bu bakımdan,
bölgemizde bu büyüklüklerde depremlerin mey-
dana gelmesi son derece normaldir. Panik
yapacak bir durum söz konusu değildir” ifadeleri-
ni kullandı. Özkaymak, şunları belirtti: “AKÜ
DUAM Müdür Yardımcısı Prof. Dr. İbrahim

Tiryakioğlu ve ekibi tarafından bu bölgenin uydu
verileri uzun yıllardır takip edilmektedir.
Merkezimizin bölgedeki çalışmaları devam
etmektedir. Elde edilen bilimsel verilere göre
Afyonkarahisar ve çevresindeki en yüksek enerji
birikiminin Çobanlar ve Işıklar Fay zonlarının batı
ucunda olduğu da bilinmektedir. Ayrıca 1921
yılında Konya Argıthanı (M=5.4) depremiyle
başlayan, 1946 Ilgın (M=5.5), 2000 Sultandağı
(M=6.0) ve 2002 yılında Çay depremleri (M= 6.5-
6.2) ile batıya doğru bir deprem göçü olduğundan
günümüzde Işıklar ve Çobanlar Fay Zonları
üzerinde deprem tehlikesinin arttığı merkezimizin
birçok çalışmasında daha önce belirtilmiştir.”

“İRAP AFYONKARAHİSAR’DAKİ EYLEM
PLANLARI İVEDİLİKLE TAMAMLANMALI”

Özkaymak, yapılan çalışmalara göre, Işıklar Fay
Zonu ve Çobanlar Fay Zonu’nun maksimum 6.6
büyüklüğüne kadar deprem üretme potansiyeli
olan diri faylar olduğunun bilindiğini belirterek,
gelecekte meydana gelebilecek olası yıkıcı
depremleri minimum hasarla atlatabilmek
amacıyla afete dirençli Afyonkarahisar oluştura-
bilmek için 2020 yılında hazırlanan
Afyonkarahisar İl Afet Risk Azaltma Planları
(İRAP-Afyonkarahisar) içerisindeki öncelikli
eylem planlarının yerel yönetimler ve sorumlu
kuruluşlar tarafından ivedilikle tamamlanması
gerektiğini de sözlerine ekledi.
>>MEHMET KASAL

Afyonkarahisar’da korkutan deprem
Afyonkarahisar’da dün meydana

gelen ve yaklaşık 10 saniye süren
4,4 büyüklüğündeki deprem
vatandaşları sokağa döktü.

AFAD verilerine göre, dün saat 06.24’te merkez üssü
kent merkezi Ataköy Mahallesi olan 4,4 büyüklüğünde
deprem meydana geldi. Yaklaşık 10 saniye süren deprem
sonrası vatandaşlar kendilerini sokağa atarken, sarsın-
tının çevre illerden de hissedildiği belirtildi. İlk deprem
sonrası 06.30’da 3,5 büyüklüğünde ikinci bir deprem
meydana gelirken o da yaklaşık 5 saniye sürdü. >>İHA

Afyon’lu iki kahraman
Askerimiz yaralandı

06 Temmuz 2024 tarihinde Hakkari Dağlıca
Gevanakurki Üs Bölgesi'nde görevli

askerlerimiz EYP patlaması sonucu yaralandı.
Patlamada Dazkırı ilçemiz nüfusuna
kayıtlı İs.Uzm.Çvş. Ahmet Düzen ve
Sandıklı ilçemiz nüfusuna kayıtlı
P.Uzm.Çvş. Hakan Çetin isimli askerler-
imiz yaralandılar. Askerlerimizin tedavileri
Hakkâri Devlet Hastanesinde yapıldıktan
sonra ileri tedavi süreci planlanarak
askerlerimize belirli bir süre istirahat veril-
di. Yaralı askerimizin ikisinin de ortak bir
özelliği ve kahramanlığı bulunuyor. İki
askerimiz ‘de daha önceden iki kez ayrı
ayrı tarihlerde operasyon bölgesinde
yaralandılar. Dazkırı’lı yaralı asker
İs.Uzm.Çvş. Ahmet Düzen: Pençe Kilit
Operasyonları devam ederken Kuzey
Irak Bazni Tepe Mevkiinde 31 Mayıs
2022 Tarihinde bulundukları mevziiye
teröristler tarafından sızma girişiminde
bulunulduğu esnada, teröristlerin el bom-
balı ve roket atışlı saldırısında yaralan-
mıştı. Yaralı asker Düzen , o tarihte
Hakkari Devlet Hastanesinde müdahalel-
er yapılmış, kendisine bir süre istirahat
verilerek taburcu edilmiş ve birliğine geri
dönmüştü. Kahraman Asker İs.Uzm.Çvş.
Ahmet Düzen 06 Temmuz 2024 tarihinde-
ki saldırıda tekrar ikici kez terörle
mücadele esnasında yaralandı. Sandıklı
İlçesi Nüfusuna Kayıtlı P.Uzm.Çvş.
Hakan Çetin ise yine Pençe Kilit
Operasyonlarında Şemdinli Hakkâri de
görevli iken 28.11.2023 tarihinde Irak'ın
Kuzeyinde Hakurk Bölgesinde Güdümlü
Füze Saldırısı Sonucu yaralanmıştı.
Yaralı askerimize o tarihte Derecik Devlet
Hastanesinde müdahaleler yapılmış olup,
kendisine bir süre istirahat verilerek
taburcu edilmiş, sonra birliğine geri dön-

müştü. Kahraman Askerimiz P.Uzm.Çvş.
Hakan Çetin 06 Temmuz 2024 tarihindeki
saldırıda tekrar ikici kez terörle mücadele
esnasında yaralandı. Tedavileri devam
etmektedir.

“YARALI ASKERLERİMİZİN
TEDAVİLERİ SÜRÜYOR”

Türkiye Harp Malulü Gaziler Şehit Dul ve
Yetimleri Derneği Afyonkarahisar Şube
Başkanı İsmail Kumartaşlı; yaralı asker-
lerimizin ilk yaralandıkları gün de ve ikin-
ci yaralandıkları gün de yanlarında olduk-
larını durumlarını takip ettiklerini söyledi.
İlgili makamlara bilgilerini verdiklerini
söyleyen Kumartaşlı; “İş ve işlemlerinin
yapılması için yön gösteriyoruz.
Askerlerimize sağlık dileyerek geçmiş
olsun dileklerimizi iletiyoruz. Aileleriyle de
bizzat irtibat halindeyiz. Şu an için tedavi-
leri sürüyor. Yaralı askerlerimize Allah’tan
şifalar diliyorum”dedi. >>HÜDAYİ ACAR
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Ahmet YEŞİLAY

Sigaranın
zararı 
çok, 
ölümün 
zamanı 
yok.

ESRA
İstek Vakfı (Eski Doğa) Koleji Arkası

254 65 16
ARTUN

YEŞİLYOL KIZILAY KAN MERKEZİ ARKA SOKAĞI
255 50 40

KARAÇINAR 
DEVLET HASTANE ARKASI 1.KÖPRÜ IŞIKLI KAVŞAĞI

84 23213 

AFYONKARAHİSAR

"Çölyak hastalığının tek tedavi yöntemi

glütensiz diyet"
Çölyak hastalığında bilinen tek tedavi yönteminin glütensiz diyet
uygulaması olduğunu belirten Diyetisyen Tuba Yıldırım, "Diyete 

alternatif tedavi henüz bulunamamıştır. Glütensiz diyette yiyecekleri
hazırlama ve saklama aşamasında kullanılan malzemelerin glüten

içeren besinler ile bulaşa girmemesine dikkat edilmelidir" dedi.

Liv Hospital Samsun Beslenme ve Diyet Kliniği'nden Diyetisyen Tuba
Yıldırım, çölyak hastalarının beslenme süreci ile ilgili açıklamalarda
bulundu. Yıldırım, "Çölyak hastalığı (glüten enteropatisi) buğday,

arpa ve çavdarda bulunan glüten proteinine vücudun tepki (intolerans)
göstermesi sonucu oluşan sindirim sistemi hastalığıdır. Çölyak hastalığı
sürecinde glüten içeren besinler tüketildiğinde bağırsaklarda iltihaplanma
olur ve vücutta alerjik reaksiyonlar görülebilir. Hastalığın kesin tanısı ince
bağırsak biyopsisi ile konulmaktadır" diye konuştu.

Çölyak hastalığındaki bu belirtiler göz ardı edilmemeli
Diyetisyen Tuba Yıldırım, çölyak hastalığında görülebilecek belirtilere
dikkat çekerek, "Yaygın görülen belirtiler; şiddetli karın ağrısı, karında şiş-
lik, aşırı gaz oluşumu, baş dönmesi, kusma, ishal, kabızlık, yorgunluk
hissi, adet düzensizliği, kilo kaybının görülmesi ve ağızda yaraların oluş-
ması. Çocuklarda en sık görülen belirtiler; karın bölgesinde ağrı, karında
şişlik oluşması, ishal, huzursuzluk durumu, iştahın azalması ve iştahsızlık,
enfeksiyon sıklığında artış, kusma, kilo alamama, gelişme geriliğinin
görülmesi ve boy uzamasının yavaş olması. Yetişkinlerde en sık görülen
belirtiler; karın bölgesinin öne doğru şişkin olması, yaşa göre ideal vücut
ağırlığının altında olunması, iştahsızlık, kas zayıflığı, kansızlık, dışkıda

anormallik ve sık dışkılama, ishal, kusma, ağız içinde oluşan aftlar, gaz
şikâyetleri, eklem ve kemik ağrılarının sık görülmesi, ciltte kaşıntılı dökün-
tüler, halsizlik ve sinirlilik hali" ifadelerine yer verdi.
"Çölyak hastalığında bilinen tek tedavi yönteminin glütensiz diyet"

Çölyak hastalığında bilinen tek tedavi yönteminin glütensiz diyet uygula-
ması olduğunu söyleyen Yıldırım, "Diyete alternatif tedavi henüz buluna-
mamıştır. Glütensiz diyette yiyecekleri hazırlama ve saklama aşamasında
kullanılan malzemelerin glüten içeren besinlerle bulaşa girmemesine
dikkat edilmelidir" şeklinde konuştu.

Kullanılmaması gereken besinler
Yıldırım, çölyak diyeti listesi planlanırken kullanılmaması gereken besinleri
ise şu şekilde sıraladı: "Buğday, yulaf, arpa, çavdar, kuskus, bulgur, irmik,
makarna, şehriye, simit, kraker, süt/yoğurt ile tüketilen bütün kahvaltılık
gevrek, müsli ve yulaf ezmesi çeşitleri, yasaklı tahıl çeşitlerinden yapılan
kek, pasta ve poğaça gibi hamur işleri, galeta ununa batırılmış balık veya
et çeşitleri, pane edilmiş veya unlanmış sebze ve et yemekleri, yemek ve
salatalar için glüten içerikli hazır soslar, mısır gevrekli çikolata, bira arpa ve
malt içerikli bütün içecekler kullanılmamalı."
>>İHA
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Belediye’den su baskınlarına anında müdahale
Afyonkarahisar Belediyesi, Çarşamba günü akşam saatlerinde ani bastıran sağanak yağış sonrası su baskınına

maruz kalan bölgelere anında müdahale etti.Şehrin bazı bölgelerinde aşırı yağışla birlikte meydana gelen su
baskınlarına karşı Afyonkarahisar Belediyesi ekipleri, Başkan Burcu Köksal’ın talimatlarıyla harekete geçti.   

Aşırı yağış nedeniyle tıkanan
rögarlar, ekiplerin çalışmasıyla
açıldı; ayrıca bodrum katları ve

bahçelere dolan yağmur suları vidanjör-
ler yardımıyla boşaltıldı. Belediye
Başkanı Burcu Köksal da kuvvetli
yağışın ardından Mareşal Fevzi Çak-
mak, Ali İhsanpaşa Mahallelerinde
meydana gelen su baskınları dolayısıy-
la bölgeye geçerek vatandaşlarımıza
‘geçmiş olsun’ ziyaretlerinde bulundu.

Afyonkarahisar Belediyesi ekiplerinin
tüm imkânları seferber ettiğini belirten
Başkan Burcu Köksal, “Şiddetli yağmur
sonrası su baskınlarının yaşandığı
mahallelerimizde incelemelerde bulun-
duk. Vatandaşlarımızın şikâyetlerini
dinleyerek bölgede yağmur suyu hat-
larının yenilenmesi için planla-
malarımızı anlattık. Tüm imkânlarımızla
hemşehrilerimizin yanındayız” diye
konuştu. >>İZZET IŞIK

Taytak, “Akran zorbalığı
sadece okullarımızda değil,
mahallelerde de yaşanıyor”

Milliyetçi Hareket Partisi Afyonkarahisar
Milletvekili Mehmet Taytak, ilköğretim ve

ortaöğretim kurumlarında akran zorbalığının
araştırılması ve alınabilecek önlemlerinin 

belirlenmesi alt komisyonuna başkanlık yaptı.

Geçtiğimiz hafta Dilekçe Komisyonu
çalışmalarında akran zorbalığı
konusuna dikkat çeken Milletvekili
Mehmet Taytak, İlköğretim Ve
Ortaöğretim Kurumlarında Akran
Zorbalığının Araştırılması Ve
Alınabilecek Önlemlerinin Belirlenmesi
Alt Komisyonu kurulmasına katkı
sağladı. Milletvekili Taytak; “Akran zor-
balığı sadece okullarımızda değil,
mahallelerde de yaşanıyor. Bunun sesi
olacak olmak bizler için mutluluk verici.
Geleceğimizin mimarlarını koruya-
bilmek için bu konuyu gündeme taşı-
mak bizim boynumuzun borcudur.
Bunun içinde Milli Eğitim Bakanlığı, Aile
ve Sosyal Hizmetler Bakanlığı, anne
babalar inşallah devreye sokulacaktır.
Ailelere büyük işler düşmektedir. bun-
dan dolayı çözüm önce ev, sonra okul-
dadır. Özellikle çocuklarının yanın-
dayken kullandığı kelimelere ve diğer
insanlara karşı davranışlarına dikkat
etmelidir. Çocuklar bir kayıt cihazı hep
sözünüzü davranışınızı kaydeder.
Bundan ötürü özellikle çocuğun

yaşamında örnek aldığı ve güven duy-
duğu yetişkinlerin, başkalarının hakkını
yememesi ve hakkı yenen kişilerin de
korunup yanında olunduğunu görmesi,
herhangi bir sözden daha etkili olacak-
tır. Çocuklarına erken yaşlardan
itibaren bazı konularda gerekli kısıtla-
malar koymaları, zorbalığı engelleye-
cek en önemli etkenlerden biridir.
İtmek, vurmak gibi eylemlerin yanlış
olduğunu, aynı zamanda sıra bekle-
mek, insanlara karşı empati kurmak ve
merhamet duymak gibi olumlu
davranışları çocuğunuza aşılamak,
birine zarar verme potansiyelini azalta-
caktır.  Öğretmenlere de belirli sorum-
luluklar düşmektedir. Öğretmenlerimiz;
milli ve manevi değerlerini bilen, mer-
hametli, yardımsever, sevgili, saygılı,
paylaşımcı, ahlaklı nesiller yetiştirmek
için eğitimi ön planda tutarak yavru-
larımıza destek olmalılardır. Çalış-
malarımız boyunca bu komisyonda adı
konmuş bu zorbalığa çözümler bula-
cağımıza inanıyorum. Hayırlara vesile
olsun inşallah.” dedi. >>HÜDAYİ ACAR

OEDAŞ’tan enerji sektörüne yerli yazılım hizmeti
Elektrik dağıtım şirketleri arasında en çok proje kabulü alan şirketlerden biri olduklarını söyleyen Osmangazi Elektrik Dağıtım
A.Ş. (OEDAŞ) Ar-Ge Müdürü Ural Halaçoğlu, “Kabul edilen iki yazılım projemiz hem tüketicilerimize daha verimli ve güvenilir

hizmet sunma hem de ülkemizin enerji altyapısındaki yerlilik oranının güçlendirilmesi açısından önem teşkil ediyor” dedi.
Afyonkarahisar, Bilecik, Eskişehir, Kütahya ve
Uşak’ta yaklaşık 3 milyon kişinin hayatına
dokunan elektrik dağıtım şirketi OEDAŞ, Enerji
Piyasaları Düzenleme Kurumu'na (EPDK) yap-
tığı proje başvurularında büyük bir başarıya
imza attı. İkisi yerli yazılım ekosistemleri proje-
si olmak üzere 4 projede yürütücü, 2 projede
de paydaş olarak yer alan OEDAŞ, Türkiye
genelindeki 21 elektrik dağıtım şirketi arasında
en çok proje kabulü alan şirketlerden biri oldu.
“ÜLKEMİZİN ENERJİ ALTYAPISINA 
HİZMET EDİYORUZ”
OEDAŞ Ar-Ge Müdürü Ural Halaçoğlu, EPDK
tarafından kabul edilen yerli yazılım projeleri
ve departmanın çalışmaları hakkında bilgi
verdi. Geleceğin enerji sistemlerine yönelik

hem kendi bünyelerinde hem de ulusal ve
uluslararası projelerde çeşitli çalışmalar yürüt-
tüklerini söyleyen Halaçoğlu, “İkisi de kendi
bünyemizde geliştirdiğimiz, yüzde 100 yerli
yazılım olan Entegre Kesinti Yönetim Sistemi
Projesi (E-KEYS) ve Bilgi Teknolojileri Servis
Yönetim Sistemi Projesi (BTSYS) EPDK
tarafından kabul aldı. Projelerimizin kabul
edilmesi, yalnızca şirketimizin değil, aynı
zamanda ülkemizin enerji altyapısına hizmet
edecek yazılım ve sistemlerin çeşitliliğinin ve
yerlilik oranının güçlendirilmesi açısından da
önem teşkil ediyor. Bu sonuç aynı zamanda
yenilikçi çözümler ve teknoloji konularında
doğru yolda olduğumuzun bir göstergesi
olarak tüm ekibimiz için büyük bir motivasyon

kaynağı” dedi.
“YERLİ YAZILIMLARIMIZ İLE 
VERİMLİLİĞİ ARTIRACAĞIZ”
Avrupa Birliği ve TÜBİTAK destekli projelerde
edindikleri bilgi, birikim ve tecrübeyi EPDK
tarafından sunulan desteklerle perçinleyecek-
lerini ifade eden Halaçoğlu şöyle devam etti:
"Yerli yazılım projelerimiz, bilgi teknoloji-
lerinden maksimum fayda elde edilmesi ve
dağıtım şirketlerine ait kesinti yönetim süreçleri
için büyük bir verimlilik sağlayacak. Böylelikle
OEDAŞ olarak tüketicilerimize daha verimli ve
güvenilir hizmet sunma hedefimizi bir adım
daha ileriye taşıyacağız.” Halaçoğlu, EPDK
onaylı projelerin yanı sıra yenilenebilir enerji
kaynakları, elektrikli araçlar ve şarj istasyon-

ları, mikro şebeke ve depolama sistemleri, IoT,
bilgi ve haberleşme teknolojileri, yapay zekâ,
büyük veri ve siber güvenlik alanlarında
çalıştıklarını açıkladı.
E-KEYS İLE KESİNTİ YÖNETİM 
SÜRECİ UÇTAN UCA İZLENECEK
OEDAŞ’ın geliştirdiği yerli yazılım projesi E-
KEYS, Coğrafi Bilgi Sistemi altyapısına sahip
şebekeyi ve şebeke anahtar konumlarını eş
zamanlı olarak dahili şebeke bağlantı mode-
line aktaracak. Kanallardan gelen sinyalleri ve
ihbarları gerçek şebeke bağlantısallığına göre
koordine edecek ve bu süreçte etkilenen
aboneleri doğru tespit edebilecek. Bu sayede
dağıtım şirketlerine ait kesinti yönetim süreçleri
uçtan uca izlenebilecek. >>İHA

“Afyonkarahisarlı Sanatçılar
Karma Sergisi – Seçki III” sanatseverlerle buluştu
Afyon Kocatepe Üniversitesi (AKÜ) Güzel Sanatlar Fakültesi (GSF) ev

sahipliğinde düzenlenen “Afyonkarahisarlı Sanatçılar Karma Sergisi”nin
üçüncüsü, AKÜ M. Rıza Çerçel Kültür ve Sanat Merkezinde açıldı.

Açılış töreni; Afyonkarahisar Vali Yardımcısı
Fatih Topuz, Belediye Başkan Yardımcısı Ömer
Yıldız, AKÜ Rektör Yardımcısı Prof. Dr. Şuayıp
Özdemir, GSF Dekan Vekili Dr. Öğretim Üyesi
Sena Coşkun ile Dekan Yardımcısı Dr. Öğretim
Üyesi Fevzi Nuri Kara’nın yanı sıra öğretim ele-
manlarının ve çok sayıda Afyonkarahisarlı
sanatçı ve sanatseverin katılımıyla gerçekleştiril-
di. 51 Afyonkarahisarlı sanatçının “fotoğraf,
resim, geleneksel el sanatları, seramik” gibi fark-
lı sanat alanlarında yaptıkları toplam 58 adet
çalışmanın yer aldığı karma sergi, 30 Ağustos
tarihine kadar ziyaret edilebilecek. Sergide yer
alan isimler ise şöyle: Ahmet Hamdi Dayıoğlu,
Ahmet Taner Akman, Aliye Şahan, Arif Avan, Arif
Birsen, Başak Nakilcioğlu, Belkıs Özkara,
Beytullah Kenar, Birsen Arı, Cihan Tikit, Deniz

Uluışık, Erdem Özkan, Esra Adıyaman, Fatih
Sayın, Gökçen Kasap, Güneş Yalçınkaya İlker,
Habibe Kahvecioğlu Sarı, Hatice Köken, Hüseyin
Erçolak, Hüseyin Fındık, İnci Çetin, İsmail Hakkı
Nakilcioğlu, Kübra Nur Hasçelikoğlu, Kübra
Öztürkavcı Ekerim, M. Derya Orhan, M. Lokman
Karademir, Murat Arısoy, Murat Cengiz, Mustafa
Kara, Mustafa Kemal Uyar, Mustafa Türk,
Mustafa Yüzükoca, Muzaffer Uyan, Mürşit
Aymergen, Naciye Yılmaz, Nesrin Erdoğan,
Nihat Nazilli, Nilay Gürler, Nurşah Kılınç, Ömer
Faruk Barış, Özden Altuntaş, Özgür Dönmez,
Perihan Çınar, Remziye Gülenay Yalçınkaya,
Sabriye Arpaözü, Sadık Cem Akın, Serçin
Dinçer, Sultan Yaşar Alimoğlu, Şükrü Kostak,
Zehra Pektaş, Zeynep Gürman. 
>>MEHMET KASAL

Kasten yaralama
suçundan aranan
şahıs tutuklandı

Afyonkarahisar’da kas-
ten yaralama suçundan
jandarma tarafından
yakalanan şahıs tutuk-
landı. Edinilen bilgilere
göre, Afyonkarahisar İl
Jandarma
Komutanlığına bağlı
ekipler tarafından aranan
şahısların yakalanması-
na yönelik çalışma
yapıldı. Yapılan
incelemelerde G.K. isimli
şahsın kasten yaralama
suçundan 3 yıl 9 ay
hapis cezasıyla arandığı
tespit edildi. Ardından
şahsın peşine düşen
ekipler şüpheliyi
Bolvadin ilçesi Özburun
beldesinde yakalayarak
gözaltına aldı. İşlemleri
sonrası adliyeye sevk
edilen şahıs tutuklanarak
cezaevine gönderildi.
>>İHA
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Cumhurbaşkanı Erdoğan: "40 bin masum insanın
katledilmesini uluslararası kurum ve kuruluşlar

tıpkı 29 sene evvel olduğu gibi sadece seyrediyor"
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip Erdoğan, "29 yıl önce Srebrenitsa'da yaşanan vahşetin bir benzerine bugün Gazze'de
ve işgal edilmiş Filistin topraklarında Filistin halkı maruz kalıyor. 16 bini çocuk olmak üzere yaklaşık 40 bin masum

insanın katledilmesini uluslararası kurum ve kuruluşlar tıpkı 29 sene evvel olduğu gibi sadece seyrediyor" dedi.

Cumhurbaşkanı Recep
Tayyip Erdoğan, Bosna
Hersek'teki Srebrenitsa

soykırımının 29. yıldönümü
anma törenine bir video mesaj
gönderdi. Srebrenitsa
soykırımının 29'uncu seneide-
vriyesinin idrak edildiğini hatırla-
tan Cumhurbaşkanı
Erdoğan,"Bu hüzün dolu
günümüzde şehitlerimizin keder-
li ailelerine ve tüm Boşnak
kardeşlerimize şahsım ve mil-
letim adına bir kez daha en
içten taziyelerimi iletiyorum.
Bosna Hersek'in ilk cumhur-
başkanı, büyük fikir, dava ve
devlet adamı merhum Aliya
İzzetbegoviç'in 'Ne yaparsanız
yapın ama soykırımı unutmayın.
Çünkü unutulan soykırım tekrar-
lanır' sözündeki hikmeti ve acı
gerçeği aklımızdan çıkarmıyor.
Benzer bir mezalimin dünyanın
hiçbir yerinde tekrar yaşanma-
ması için Srebrenitsa'yı unut-
mayacağız ve unutturmaya-
cağız. Şehitlerimizin ruhları şad,
mekanları cennet olsun diyo-
rum. Rabbim tüm şehitlerimizi
cennetiyle, cemaliyle müşerref

eylesin diyorum. Srebrenitsa'da
yakınlarını kaybeden annelerim-
izin ve kardeşlerimizin acılarının
dün gibi taze olduğunun farkın-
dayız. Her 11 Temmuz'da acıları
yenilenen şehitlerimizin aileler-
ine ve Boşnak kardeşlerimize
Mevla'dan sabrı cemil niyaz
ediyorum" dedi.
"40 bin masum insanın
katledilmesini 
uluslararası kurum ve kuru-
luşlar tıpkı 29 sene evvel
olduğu gibi sadece seyrediy-
or"
Türkiye'nin eş sunucularından
olduğu 11 Temmuz'un
Srebrenitsa Soykırımını Anma
Uluslararası Günü olarak ilan
edilmesine dair karar tasarısının
23 Mayıs'ta Birleşmiş Milletler
Genel Kurulunda kabul edildiğini
belirten Erdoğan, "Bu kararın
hazırlanmasından kabul edilme-
sine kadar tüm aşamalarında
emeği geçen herkese ayrı ayrı
teşekkür ediyorum. Srebrenitsa
soykırımına benzer bir karan-
lığın dünyanın hiçbir yerinde
tekrarlanmaması için bu kararın
ibret olması gerektiğine inanıy-

oruz. Ancak 29 yıl önce
Srebrenitsa'da yaşanan
vahşetin bir benzerine bugün
Gazze'de ve işgal edilmiş Filistin
topraklarında Filistin halkı maruz
kalıyor. 16 bini çocuk olmak üzere
yaklaşık 40 bin masum insanın
katledilmesini uluslararası kurum
ve kuruluşlar tıpkı 29 sene evvel
olduğu gibi sadece seyrediyor.
Tüm dünya olarak insanlık ve
samimiyet imtihanından geçiyoruz.
Şunun bilinmesini isterim;
Gazze'deki barbarlığın sorumluları
da aynı Srebrenitsa'da olduğu gibi
uluslararası hukuk önünde er ya da
geç hesap verecektir. Türkiye
olarak adaletin tecellisi ve
katliamın hesabının verilmesi
için elimizden geleni yapmaya
devam edeceğiz. Uluslararası
mahkeme kararlarına rağmen
Bosna Hersek'teki soykırımı
hala inkar edenleri ve savaş
suçlarını yüceltenleri esefle
karşıladığımızı burada bir kez
daha ifade etmek istiyorum"
açıklamasını yaptı. Savaş son-
rası evlerine geri dönen kişilere
yönelik saldırı ve tacizleri de
endişeyle takip ettiklerini

aktaran Cumhurbaşkanı
Erdoğan, "Hangi etnik kökenden
olursa olsun her bir Bosna
Hersek vatandaşının yaşadığı
yerde kendisini emniyette his-
setmesi için yerel makamların
üzerlerine düşen görevi yap-
malarını bekliyoruz. Bosna
Hersek'te kalıcı barış ve istikrarın
muhafazası için her türlü nefret
söylemini artık tamamen geride
bırakmalı, barış, hoşgörü ve uzlaş-
ma kültürünü yaymanın yollarını
aramalıyız. Bosna Hersek'te tüm
kesimleri kapsayan bir iç uzlaşının
hakim kılınması en samimi temen-
nimizdir. Çatışma ve gerilimden
kimsenin kazançlı çıkmayacağını
herkesin aklında tutması gerekir.
Türkiye, Bosna Hersek'in bir
istikrar, barış ve refah havzasına
dönüşmesi için üzerine düşeni
yapmaya devam edecektir.
Bosna Hersek'in toprak bütün-
lüğü, siyasi birliği ve egemen-
liğine yönelik koşulsuz
desteğimizi daima sürdüre-
ceğiz. Sizlerden gönüllerinizi
ferah tutmanızı bekliyorum"
ifadelerini kullandı.
>>İHA

Ayasofya-i Kebîr Câmi-i Şerîfi'nin
ibadete açılmasının 4. yıl dönümü

Fatih Sultan Mehmet'in İstanbul'u fethinden sonra ilk cuma namazını
kıldığı "fethin sembolü" Ayasofya-i Kebîr Câmi-i Şerîfi, yeniden ibadete
açılmasının 4. yıl dönümünde ziyaretçilerini ağırlamaya devam ediyor.

Sürekli Vakıflar Tarihi Eserlere ve Çevreye
Hizmet Derneği'nin açtığı davanın ardından
Danıştay 10. Dairesi, Ayasofya'nın camiden
müzeye dönüştürüldüğü 24 Kasım 1934 tarihli
Bakanlar Kurulu kararını oy birliğiyle iptal etti.
Böylece Ayasofya'da yeniden ibadet etmenin
yolu açıldı. 86 yıl boyunca müze olarak kul-
lanılan "fethin sembolü" Ayasofya, 10 Temmuz
2020'de Cumhurbaşkanı Recep Tayyip
Erdoğan'ın attığı imza ile yeniden ibadete
açıldı. Cumhurbaşkanı Erdoğan, İslam
dünyasını sevince boğan kararnameyi imzala-
yarak, bunu sosyal medya hesabından "Hayırlı
olsun" notuyla paylaştı.

86 yıl sonra ilk cuma namazı
Diyanet İşleri Başkanlığına devredilen
Ayasofya-i Kebîr Câmi-i Şerîfi, 24 Temmuz
2020'de 86 yıl sonra kılınan ilk cuma namazıy-
la yeniden ibadete açıldı. Törene
Cumhurbaşkanı Erdoğan da katıldı. Bu tarihi
ana tanıklık etmek isteyen binlerce kişi de
camiye akın etti. Cami avlusu, bahçesi,
çevresindeki birçok cadde ve sokak dolarken,
açılışa 350 bin kişinin katıldığı açıklandı.
Ayasofya-i Kebîr Câmi-i Şerîfi, yeniden ibadete
açılmasının 4. yıl dönümünde ziyaretçilerini
ağırlamaya devam ediyor.
"Buranın çok güzel bir manevi duygusu var"
Ayasofya'nın manevi bir duygusu olduğunu
söyleyen Duygu Çiçek, “Biz burayı ziyarete
geldik. Çok seviyoruz burayı. Müzeyken de
buraya geldik. Camiyken de sık sık ziyaret ediy-
oruz. Çocuklarımızla geliyoruz. Onlar da burayı
tanısın. Buranın çok güzel bir manevi duygusu
var. Buraya geldiğimizde mutlu oluyoruz. İlk
açıldığında gelmedim, birkaç gün öncesinden
geldim” dedi. Serdar Çörtük, “Biz yurt dışından
Belçika Brüksel’den geliyoruz. Burayı ilk defa
ziyaret ediyoruz. Bugün de dördüncü yılına
denk gelmesi bizim için onur verici, mutluluk
verici. İstanbul’un gezilip görülmesi gerekiyor.
Ayasofya bunun artısıdır. Gayet güzel, hoş bir
havası var. Burası vatanımız. Buranın sevgisi
bambaşka. İnsanı saran o sıcaklığı, o verdiği
duygu anlatılmaz” şeklinde konuştu.

"Ayasofya’nın tekrar ibadete
açılması, özüne dönmesi bizleri 

son derece mutlu etti"
Ayasofya-i Kebîr Câmi-i Şerîfi açıldığı gün
heyecanlı olduğunu söyleyen İbrahim Türkmen
ise, “Şehir dışında olduğum için gelme şansım
olmadı. Ayasofya’nın tekrar ibadete açılması,
özüne dönmesi bizleri son derece mutlu etti. Bu
tarihi mirası görmek, buranın açılması bizleri
mutlu etti. Nevşehir’den İstanbul’a geldim.
Çocuklarım merak ediyordu. Buranın özünden
çıkıp, ibadethane olmasını sağlayan yetkililere
teşekkür ediyorum” ifadelerini kullandı.
Nebahat Ak, “Sakarya’dan geliyorum.
Vatanımız güzel, tarihi değerlerimiz çok başka.
Çok gururlu ve sevinçliyim” diye konuştu. Hatay
Reyhanlı’dan geldiğini ifade eden Mustafa Naz,
"İlk defa geldim, çok güzel bir duygu. Herkesin
buraya gelip bu atmosferi görmesini isterim.
Dışarıdan göründüğü gibi bir şey değil. Daha
önce televizyonlarda görüyordum ama gelip
burada görmek çok farklı bir his. Ben herkesin
gelip burayı görmesini isterim” dedi.>>İHA
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Başkan Güzbey’den Eski Başkan Erkan Çelik’e tepki
Güzbey, “Senin yaptıklarını Afyon’a unutturmayacağım”
Afyonspor Kulübü Başkanı Nadir Güzbey kamuoyunda takım ile alakalı aydınlatılmayı bekleyen konulara değinerek
açıklamalarda bulundu. Başkan Güzbey basın açıklamasında eski başkan Erkan Çelik’e yüklendi. Güzbey, “Erkan 

Çelik seni Afyon unutmayacak ben de unutturmayacağım. Senin beceriksiz olduğunu hepimiz biliyoruz” dedi.
“TÜM BASIN MENSUPLARINA

TEŞEKKÜR EDERİM”
Başkan Güzbey, kulübün geçmişine dair açıklamalar
yaparken ligden düşecek takımın düşmemesi için o
zaman sustuklarını aktardı. Başkan Güzbey,
"Afyonspor ile ilgili çok konu var. Geçtiğimiz sezonda
alınması gereken dersler var, hatalar var, Afyon'un tek
profesyonel takımı. Eğer biz bu açıklamayı bugün yap-
mayıp da göreve gelince yapsaydık takım ligden
düşerdi. Ellerinde belgeler olup da haber yapmayan,
bildiği konuları gün yüzene çıkarmak yerine kulübün
menfaatini, Afyonkarahisar'ın menfaatini düşünerek
yazmayan tüm basın mensupları her şeyden önce
sizlere teşekkür ederim." dedi.

“BURCU HANIM İLE SÜR
EKLİ İSTİŞARE EDİYORUZ”

Afyonspor Başkanı Nadir Güzbey, "Burcu hanımın
başkan olmasından dolayı Kulübü bırakacağım
konusunda bir söz geldi bana. Benim Burcu hanımın
başkanlığı ile bir alıp veremediğim yok. Ben kendisini
biliyorum, o da beni tanıyor. Biz Burcu Hanım ile sürek-
li istişare ediyoruz. Benim Burcu hanımın başkan
olmasından dolayı kulübü bırakmam söz konusu değil.
Ben göreve geldiklerinde kendi yönetimlerini kurmaları
için görevi bırakacağımı söylediğimde bana bizim
başkanımız var, sizsiniz biz başka başkan düşünmüy-
oruz dedi." ifadelerine yer verdi. 

"TRANSFER ÇALIŞMALARIMIZ VAR"
Ayrıca halk arasında kulübün gelecek sezon için çalış-
malar yapılmadığı yönünde yaptıklarını yorumlara da
cevap vermek istediğini dile getiren Başkan Güzbey,
"Bize çalışma yapılmıyor diyenler var. Hayır biz çalışıy-
oruz ve transfer çalışmalarımız, görüşmelerimiz var."
dedi.  

"4 MİLYONLUK OYUNCUYU 800 BİNE VERDİ"
Bartu transferinde yapılan yanlışa dikkat çeken Başkan
Güzbey, "Erkan Çelik seni Afyon unutmayacak ben de
unutturmayacağım. Senin beceriksiz olduğunu hepimiz
biliyoruz. Vali Hanımla ilgili Belediye Başkanı ile ilgili
konuştukların açığa çıkacak olursa ne yapacaksın.
Bartu'nun sözleşmesinin sahte imza ile verildiğini biliy-

oruz. 4 milyon piyasası olan oyuncuyu 800 bine verdi.
Daha bir çok usulsüzlüğü de var. Bunlar hakkında
işlemler başlatıldı. Erkan Çelik, parayla yaptırdığı hab-
erde benim spor bilgim olmadığını söylemiş, ağabeyi
ve kendisi kulübü ne kadar borca soktu biz biliyoruz."
diye konuştu.  

“2.LİG İÇİN YABANCI
OYUNCU ÇALIŞMASI VAR”

2. Lig'de yabancı oyuncu transferi için federasyonda
çalışmalar olduğunu belirten Güzbey, "Şuanda fed-
erasyonda 2. lig ve 3. ligde yaşanan maliyet sorununu
çözmek için yabancı oyuncu transferi konusunda çalış-
malar var. 2. ligdeki kulüplerde yabancı transferi
yapılabilecek. 2 yada 3 olacak şekilde transferler
yapılabilir diye düşüyorum. Bir çok kişinin haberi yok
bu konuda. Yabancı oyuncu transferi gerçekleşirse 2.
lig ve 3. ligde maliyetler oldukça düşecektir diye
düşünüyorum." ifadelerini kullandı. 

"TAKIM HAZIR, HER ŞEY HAZIR 
TAKIM LİGE ÇIKABİLECEK DURUMDA"

Kulübün mevcut borcundan bahseden Başkan
Güzbey, "Biz göreve geldiğimizde, bırakın deplasmana
gitmeyi otelden antrenman sahasına gidecek otobüsü
olmayan bir kulüpten bahsediyoruz. Benim personelim
bayrama harçlık almadan gitmiş, maaşlar zaten yok. İlk
defa bu kulüpte böyle bir durum yaşanmış. Bizim
göreve gelmemiz ile birlikte kulübün belki de 80-90 bin
olacak borcu 53 binde kaldı. Şuanda Kulübün mevcut-
ta, UÇK, SGK'lar, derken 53 milyon civarında bir borcu
var. Bu borcun ödemesi şirketleşmeye gidilmesi derken
ödenmesi gerekiyor. Fakat lige çıkmak için şuanda
forma tasarımında isimleri yazımı dahil olmak üzere bir
çok şey hazır. Takım hazır, her şey hazır takım lige çık-
abilecek durumda." ifadelerine yer verdi. 

"YENİ SEZON İÇİN EN AZ 
89 MİLYON LİRA LAZIM"

Afyonspor'un yeni sezon öncesinde 89 lira ile lige başlanıl-
ması gerektiğini ifade eden Güzbey, "Yeni yönetim oluştur-
mak için çaba içindeyiz. Bizim önerilerimiz var, Burcu
Hanımın önerileri var, görüşmelerimiz oluyor. Benden rica
ettiler, kıramayacağım isimler göreve gelmem için rica da
bulundular. Milletvekillerimiz Ali Özkaya Bey ve Mehmet
Taytak Bey ellerinden geldikçe yardımcı oldular. Ali
Bey'den rica ettiğimiz bir konuda elini taşın altına koydu,
yardımcı oldu. İki vekilimiz dışında diğer vekillerimizden hiç
destek göremedik. bu sezon bir ilk yaşanabilir. Federasyon
daha önce 3 milyon katkı sunuyordu. Bu sezon 15 milyon
gibi güzel bir ödeme için çalışmalar yapıyor. Kulübe çok fay-
dası olacak. Yeni sezona başlamak için de toplam 89 milyon
para lazım. Ciddi bir miktar." dedi. >>HÜDAYİ ACAR

16 yıl 6 ay 24 gün hapis cezasıyla
aranan şahsı polis yakaladı

Afyonkarahisar’da iki farklı suçtan toplamda 16 yıl 6 ay 24
gün hapis cezası ile aranan şahsı polis yakaladı.Edinilen
bilgilere göre, İl Emniyet Müdürlüğüne bağlı Asayiş Şube
Müdürlüğü ekipleri tarafından aranan şahısların yakalan-
masına yönelik çalışma yapıldı. Yapılan incelemelerde 13
suç kaydı bulunan ve M.E.T.’nin hakkında bina içinde
muhafaza altına alınmış olan eşya hakkında hırsızlık ve
hükümlü veya tutuklunun kaçması suçlarından 2 farklı
dosyadan toplamda 16 yıl 6 ay 24 gün hapis cezası ile
arandığı tespit edildi. Şahıs ardından kent merkezinde
polis tarafından yapılan takip sonrası yakalanarak gözaltı-
na alındı. Emniyetteki işlemlerinin ardından adliyeye sevk
edilen şahıs tutuklnarak cezaevine gönderildi. >>İHA

İYİ Parti'den Kızılay maden suyu iddiası:
Afyon Milletvekili Olgun ayağa kalktı!
İYİ Parti Genel Başkan Yardımcısı ve Afyonkarahisar

Milletvekili Av. Hakan Şeref Olgun, Kızılay Maden Suyu 
fabrikasında üretimin durdurulduğu ve dolum işlemlerinin
yapılmadığı yönündeki iddialara sert bir şekilde karşı çıktı.

Tesisin durumu hakkında basın bildirisi yapan Olgun,  duyduğu endişeyi
dile getirdi.Afyonkarahisar Kızılay Maden Suyu fabrikasında yaşanan duru-
mu eleştiren Milletvekili Olgun, "Afyonkarahisar'ımızın değerli bir simgesi
olan Kızılay Maden Suyu tesislerinde depozitolu dolumun neden yapıl-
madığını, tesisten neden üretim sesi gelmediğini sorguluyoruz. Tesis
kapandı mı, çalışanlar işten çıkarıldı mı? Mart 2023'te basına yansıyan,
fabrika hakkındaki olumsuz görüntüler bizleri tedirgin etmişti. Bu durum,
birilerine peşkeş çekilmek için mi düzenlendi? Afyonkarahisar adını taşıyan
bu tesisin tekrar revize edilmesi gerekmiyor mu? Zarar ediyor diye daha
önce satılan SEKA-Şeker fabrikası gibi değerlerimizin kaybıyla sonuçlanan
satış kararları yapılıyor olabilir mi?" şeklinde konuştu. Bu olayların aydın-
latılmasını talep eden Milletvekili Olgun, hükümetin ve ilgili kurumların bir
an önce cevap vermesi gerektiğinin altını çizdi. Afyonkarahisar'ın ve
Kızılay'ın prestijli kuruluşlarından birinin potansiyel tehlike altında olabile-
ceğini vurgulayarak, yetkilileri harekete geçmeye çağırdı. 
>>İZZET IŞIK

Ahmet Yakut: "Afyon'dan sonra artık
Bigadiç ve Sındırgı'yı konuşabiliriz"

Deprem Araştırmacısı Ahmet Yakut, Afyonkarahisar'da sabah meydana gelen 4.4
büyüklüğündeki deprem sonrasında dikkatleri Balıkesir'e çekti. Yakut, bir sonraki 

kırılmanın Balıkesir'in Bigadiç veya Sındırgı ilçelerinde meydana gelebileceğini söyledi.

Bu sabah Afyonkarahisar merkezli 4.4 büyük-
lüğündeki depremin ardından Deprem
Araştırmacısı Ahmet Yakut, sosyal medya plat-
formu üzerinden açıklamalarda bulundu. Yakut,
"Bu deprem sonrası büyük bir deprem olabilir
mi? O bölgedeki kırılmamış noktalarda halen
risk var. Ama elimde öyle aman aman bir emare
değişikliği yok. Bölge süreci böyle tamamlar ve
artçılarla sönümlenir gibi gözüküyor. Tabii ki
bölge önemli bir hat. Mesela şöyle bahsetmek
gerekirse işte Çay depremi sonrası ya da
Sultandağı depremi sonrası Akşehir Fay Zonu
dediğimiz Konya Akşehir'den Balıkesir
Savaştepe'ye uzanan alan önemli bir alan. 1970
yılındaki Gediz depremi sonrası bu hat 5.5 ile 6
arasında bir deprem üretecek. Bu bölgede
Sındırgı, Bigadiç hattı bugün yaşanan deprem
sonrası daha önemli hale gelmiş olabilir. Buraya
dikkat etmek lazım. Dediğim gibi işte 4.5 ile 5.8
arası bir deprem ilerleyen süreçte yaşanabilir.
Bu hemen olmaz, daha daha ilerleyen zamanlar-
da karşımıza çıkar. Sistematik olarak elimizde
uzun tarih aralığında ya da yaşanan envanterler
var. Fethiye-Burdur fay zonu ister istemez
içeriye doğru ivmelenmeyi öğretti bize. Hem

Akdeniz'deki derin depremler hem de yine oniki
adalar açıklarında meydana gelen derin ve sığ
depremler bize gösterdi ki Anadolu altına
ilerleyen Akdeniz tabanı, Antalya'dan yukarı
Eskişehir'e kadar bir baskı yapıyor. 2000 ve
2002 yıllarındaki Sultandağı ve Çay depremleri
sonrası Afyon merkez ve Konya Doğanhisar
uzantısının yanı sıra özellikle Balıkesir Sındırgı,
Bigadiç, Savaştepe bu kısımlar baskıdan etk-
ilenebilir. Önemli hale gelmiş gibi gözüküyor"
dedi. >>İHA
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